
Nový akademický rok začal na Masarykově univerzitě 13. září. Studenti se vrátili 

do školy po roce a půl. Nastavení epidemiologických opatření na univerzitě 

stále upravuje takzvaný univerzitní semafor, který v současné době svítí bílou 

barvou. Podmínky nošení ochrany dýchacích cest stanovilo Ministerstvo 

zdravotnictví. K současné situaci se vyjadřuje rektor univerzity Tomáš Pospíchal: 
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Na Masarykově univerzitě v Brně začala minulý týden výuka. Ta zatím probíhá 

prezenčně za jistých opatření. Do školy se po roce a půl distančního režimu 

vrací přes třicet čtyři tisíc studentů. Více k tématu zodpoví rektor univerzity 

Martin Bareš. 
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Masarykova univerzita doufá v prezenční výuku 

Podzimní semestr začíná na Masarykově univerzitě v Brně prezenční formou 

13. září. Díky zkušenostem z minulých semestrů je však škola schopná výuku 

převést i do online režimu. Na více informací jsme se zeptali rektora 

Masarykovy univerzity pana Martina Bareše. 
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Nový akademický rok na Masarykově univerzitě je v plném proudu. Po roční 

covidové pauze se studenti a profesoři opět sešli pod jednou střechou. Reakce 

studentů na návrat k prezenční výuce a podobu protipandemických opatření 

přiblížila rektorka Magdalena Blažková. 
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Prezenční výuku po roce a půl distančního studia opět naplno spustily vysoké 

školy. Pandemie však nadále pokračuje, a promítá se to i na chodu univerzit. 

Jaké restrikce fyzické střetávání vyučujících se studenty doprovází a zda lze 

očekávat zhoršení situace, nám dále přiblížila rektorka brněnské Masarykovy 

univerzity Daniela Novotná.  

510078-Pospichal.wav 

 

Do škol se spolu s měsícem září začínají vracet žáci a studenti. Na některé 

univerzity se kvůli protipandemickým opatřením podívají zcela poprvé studenti 

nejen prvního, ale také druhého ročníku. Jak započal akademický rok a jak to 

v současnosti na vysokých školách vypadá s atmosférou i s dodržováním 

opatření, nám řekne rektorka Masarykovy univerzity v Brně Daniela Novotná. 
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Po téměř roce a půl se vysokoškoláci vrátili na univerzity. Právě studenti 

vysokých škol strávili během koronavirové pandemie prezenční výukou 

nejméně času. Nyní se ale, byť v trochu netradičních podmínkách, mohou opět 

scházet. O režimu, který momentálně funguje na Masarykově univerzitě v Brně 

se vyjádřil její rektor Tobiáš Pospíchal. 
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